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ZÁPIS Z  JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 8.11.2022 

Přítomní členové: Kateřina Severová, Nicole Řezáčová, Jan Binek, Jana Rudolecká, Markéta 
Polehňová, Monika Křížová. 

Hosté: František Poláček (starosta obce), Petra Štěpková (ředitelka školy). 

  

Program: 

1. Schválení výroční zprávy za školní rok 2021/2022 

2. Nástavba ZŠ 

3. Různé 

 

Předsedkyně školské rady přivítala všechny přítomné členy školské rady a hosty. Z řad zastupitelů 
obce byla do školské rady zvolena Mgr. Jana Rudolecká. Ředitelka školy představila novou členku 
školské rady zvolenou z řad pedagogů školy, Mgr. Markétu Polehňovou. 

 

1. SCHVÁLENÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY ZA ŠKOLNÍ ROK 2021/2022 

Členům školské rady byla ředitelkou školy zaslána výroční zpráva za uplynulý školní rok.  

Jan Binek upozornil na datum ukončení pracovního poměru bývalé účetní školy a současně na 
datum nástupu nové účetní – paní ředitelka doplnila, že jde o překlep v letopočtu a toto bude ve 
výroční zprávě upraveno. Obě účetní po dobu asi jednoho měsíce pracovaly pro školu současně, 
aby byla zajištěna kontinuita účetnictví.  

Jan Binek vznesl dotaz k počtu přijatých žáků. Paní ředitelka doplnila, že z celkového počtu 21 
žáků měli 4 odklad, 1 nastoupil do školy v Újezdě u Brna, 1 nenastoupil z důvodu nepřestěhování 
se, nastoupilo jich tedy 15, z toho 1 žák ukrajinské národnosti. 

Žádné další připomínky vzneseny nebyly.  

Členové hlasovali o výroční zprávě. Výroční zpráva ZŠ Žatčany za školní rok 2021/2022 byla 
schválena. 

Usnesení: Školská rada schvaluje Výroční zprávu o činnosti a hospodaření ZŠ a MŠ Žatčany 
za školní rok 2021/2022. 

Hlasování: PRO: 6, PROTI: 0, zdržel se: 0. 

 

2. NÁSTAVBA ZŠ 

Byly řešeny možnosti výuky ZŠ po dobu plánované rekonstrukce školy v jarních až podzimních 
měsících roku 2021, v jejímž průběhu bude nutné školu vystěhovat a výuku přesunout do 
náhradních prostor. Ředitelka školy uvedla, že nejlepší by bylo přesunout výuku už od začátku 
května a po celý červen, neboť rodiče nejsou nakloněni představě, že by nový školní rok začínal 
v náhradních prostorách, případně později. Ředitelka školy přitom může udělit pouze 5 dní 
ředitelského volna. Škola současně využije možnosti pobytu na škole v přírodě, další výlety, 
případně projektové dny (týdny).  
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Ředitelka školy uvedla, že pro výuku bude možné využít jako náhradní prostory budovu Orlovny, 
kterou si spolu s některými zastupiteli prohlédla den předtím, a o možnostech fungování výuky 
v Orlovně přímo na místě diskutovali.  

Provoz ZŠ v náhradních prostorech bude nutné jasně a s dostatečných předstihem komunikovat 
s rodiči. V březnu 2023 se proto uskuteční setkání zástupců školy a obce s rodiči, kde jim bude 
představen projekt přestavby školy, harmonogram příprav na výuku v náhradních prostorách, 
jednotlivé termíny a další informace. 

 

3. RŮZNÉ 

a. Kateřina Severová a Nicole Řezáčová jsou v informačním systému Edookit uvedeny jako 
mluvčí rodičů. Mohou přímo v systému oslovit všechny zúčastněné osoby (tj. např. všechny 
rodiče), a to i formou hromadné zprávy. 

b. Ředitelka školy vznesla dotaz na možnosti poskytování finančních příspěvků na akce 
pořádané školou ve spolupráci s obcí. Starosta obce uvedl, že toto není problém a obec se 
bude na jejich financování podílet. Akce tak budou pořádány ve spolupráci školy a obce. Na 
akcích může být případně i nádoba na dobrovolné dary. 

c.  Ředitelka školy dále uvedla, že by škole pomohlo, kdyby se podařilo získat příspěvky, např. 
formou věcných darů (výrobky, reklamní předměty) i od občanů obce nebo firem. O toto by 
mohlo být požádáno i článkem na webu obce. 

d. Bylo odsouhlaseno datum akce Rozsvěcení vánočního stromu na návsi, a to dne 27. 
listopadu 2022. Akci bude jako obvykle pořádat škola ve spolupráci s obcí. Akce bude 
spojena se školním jarmarkem. 

e. Ředitelka školy uvedla, že škola potřebuje dokoupit knihy pro žáky, tj. doplnit školní 
knihovnu. Některé knihy bude třeba nakoupit ve větším počtu tak, aby je mohli v jednu 
chvíli používat v hodině českého jazyka všichni žáci současně. Většina souborů knih je zatím 
určena spíše mladším žákům. Obecní knihovnu škola s žáky pravidelně navštěvuje. 

f. Přítomní pedagogové se dotázali zástupců rodičů na názor rodičů ohledně úhrad dražších 
výletů. Paní Severová uvedla, že ona sama je ráda, když děti jezdí na různé poznávací výlety, 
ale některým rodičům může cena takových akcí činit problémy. Je třeba dotazovat se 
individuálně.  

g. Pokud do 1. ročníku ZŠ nastoupí většina předškoláků, tak by měl počet žáků přesáhnout 
počet 41 a bylo by tak možné vyučovat ve 4 samostatných třídách. 

 

Další zasedání školské rady by se mělo uskutečnit na začátku února. Toto setkání se 
zaměří na přípravu setkání s rodiči k řešení provozu školy při realizaci nástavby. Současně 
zpřesní harmonogram a detaily provozu v náhradních prostorech. 

 

Zapsali Jana Rudolecká a Jan Binek, 20. 11. 2022 

 

 

 

 


